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Hejtman navštívil Velký Šenov 
  
 V pátek 24. července 2015 Hejtman Ústeckého 

kraje pan Oldřich Bubeníček podnikl pracovní 

cestu do nejsevernějšího cípu Ústeckého kraje. 

Čekala ho návštěva Hřenska, Jetřichovic a 

Velkého Šenova, kde jednal se starosty. 

  

Nejprve navštívil Oldřich Bubeníček místo 

s nejnižší nadmořskou výškou v republice a to 

obec Hřensko. Poté se přesunul do Jetřichovic, 

kde si prošel okruh Pavlínka. 

 

Návštěvu zakončil ve Velkém Šenově, kde řešil 

se starostou Vladimírem Vykoukalem, 

místostarostkou Mgr. Kamilou Frusovou a 

ředitelem Stř.BaMH Velký Šenov panem 

Radkem Kuberou otázku rekonstrukce  

 

komunikací, chodníků, vodovodu - přeložka se 

silnicí 3. třídy, oprava základní školy, oprava 

náměstí a terminál ve Velkém Šenově čerpání 

dotací z EU a z dotačních titulů Ústeckého kraje a 

možnosti podpory Jednotky sboru dobrovolných 

hasičů ze strany kraje. Návštěva proběhla ve 

velmi přátelské náladě. Naše město s panem 

hejtmanem navštívili i úředníci krajského úřadu a 

to:  

Ing. Pavlína Pánková, asistentka hejtmana 

Ústeckého kraje, Ing. Jindřich Franěk, vedoucí 

odboru dopravy, Ing. Jakub Jeřábek, vedoucí 

oddělení dopravní obslužnosti, Ing. Jaroslava 

Kuzsniruková, vedoucí odboru strategie, přípravy 

a realizace projektů, Ing. Drahoslav Tesař, 

pracoviště Krizového řízení.  

 

Poděkování 

Chceme tímto poděkovat za 5.pionýrskou skupinu Děčín 

městu Velký Šenov za zajištění dodávky pitné vody pro 

náš tábor na Janovce. Opravdu jste nám moc pomohli. 

Na oplátku jsme vyčistili od odpadků krajnice silnice od 

rozcestí Janovka, Staré Hraběcí, Velký Šenov až po 

odbočku do Malého Šenova a dále okolí Černého 

rybníka a jeho hráz. 

Zbyšek Celjak - 5.Pionýrská skupina Děčín 

 

 

  



Odpady v obci 

Příští svoz separovaného odpadu: 

Pondělí: 14.09.2015 

Úterý: 29.09.2015 (Pondělí – státní svátek) 

Příští svoz bioodpadu: 

Pondělí: 14.09.2015 

Pondělí: 28.09.2015 

Sběrný dvůr otevřen 

Adresa: Šluknovská 46, 407 78, Velký Šenov 

Středa:  16.09.2015 od 13:00-16:00 hod. 

Sobota: 19.09.2015 od 8:30-11:30 hod. 

Středa:  30.09.2015 od 13:00-16:00 hod. 

Sobota: 03.10.2015 od 8:30-11:30 hod. 

 

Vážení občané, 

do konce srpna 2015 byly splatné poplatky za 

komunální odpad dle platných obecně závazných 

vyhlášek města Velký Šenov. 

Ti z Vás, kteří ještě doposud nemají tyto 

poplatky zaplaceny, nechť tak učiní v co 

nejbližší době. 

Poplatky lze uhradit v úřední dny na 

ekonomickém odboru Městského úřadu Velký 

Šenov. Po dohodě i mimo tyto vyhrazené dny. 

Úřední hodiny: 

Pondělí:  7:30 – 11:30 a 12:30 – 16:30 

Středa:  7:30 – 11:30 a 12:30 – 16:30 

Pátek:  7:30 – 11:30 a 12:30 – 14:30 

Ekonomický odbor:  tel. 412 391 383,  

e-mail: financni@velkysenov.cz 

 

Prodám letní pneumatiky 195/65 R 14 89 

Hankook jeden rok jeté.  

Cena 3000,-.  

Kontakt na tel.: 606 708 788. 

Informace ze senátu aneb jak je 

v Praze?  

Často se mně někteří ptáte „Tak jak je v Praze 

…?“ A vlastně správně se ptáte na „Prahu“, 

nikoliv jen na Senát. Jde totiž o celou tu velkou 

„mašinerii“ výkonu centrální správy této země, 

která je navíc stále více závislá na Bruselu. Mohu 

odpovědět, že tedy fajn, jak se možná formálně 

dělává, anebo tak, jak to skutečně cítím.  

Mohl bych jistě říkat, jak je to skvělé, od rána do 

večera řešíme vše možné pro blaho lidí. 

Přijímáme desítky zákonů a zlepšujeme život 

spoluobčanů atp. A přitom si říkat, že mám na pět 

a půl roku klid a na region slušný příjem. Vy, co 

mě znáte, víte, že spíše řeknu věci tak, jak je 

pociťuji, přestože to není vůbec populární a 

příjemné, o to však upřímnější.  

V Praze, tedy v centru veřejné správy je ještě více 

vidět, že celý systém už dlouho žalostně 

nefunguje, jak by měl. Nejde tedy jen o Parlament 

a jeho část – Senát. Tam musím říci, že je, mj. i 

díky způsobu volby, stav relativně dobrý. Je zde 

velká řada v nějakém oboru zkušených a znalých 

lidí, z velké části dlouholetých starostů či 

hejtmanů a to napříč politickými stranami. Naproti 

tomu má senát jako celek velmi málo reálných 

možností a pravomocí. Samotný senátor pak 

žádné a v regionu už vůbec ne, přestože to mnozí 

od něj očekávají.      

Bohužel obecně platí, že jsme zavaleni vším 

možným, předkládanými materiály, často 

obsáhlými a nepřehlednými návrhy mnoha a 

mnoha zákonů, dopisy, kulatými stoly, veřejnými 

slyšeními, pozvánkami na akce v Praze, v kraji a 

regionu a v neposlední řadě hromadou e-mailů.  

Minimálně posledních deset let je vytvářen 

nepřehledný právní stav. Nepřehlednost zákonů 

umocňují další jejich novelizace, návazné 

předpisy – nařízení, vyhlášky.  A je to jak rozjetý 

vlak - k nezastavení. Úroveň mnohých zákonů je 

zoufalá a často se argumentuje nutností věc 

rychle přijmout, jinak nebudou dotace z Bruselu 

(na důkaz mávají předkladatelé papírem od 

úřednických kolegů z Evropské komise). 

Celému systému by pomohlo, kdyby se výrazně 

zpomalil, neplašilo se a nevymýšlel se na vše 

předpis. V parlamentu je už velmi malý prostor na 

změny předkládaných zákonů, natož na 

opravdovou tvorbu potřebných změn.  

mailto:financni@velkysenov.cz


A výsledky nějaké aktivní práce nikde, naopak. 

Mám z toho všeho nedobrý pocit.  

Jistě znáte seriál „Jistě pane ministře“ … A to byla 

stará dobrá Anglie před třiceti lety.  

(Jen za prvních pět měsíců letošního roku jsem 

na hlavní mail dostal 3,5 tisíce zpráv, odpověděl 

jsem v 1,5 tisíci e-mailů) 

Bohužel je to v mnohém virtuální svět. Mediálně 

jsou prezentovány nepodstatné, avšak zajímavé 

části např. projednávaného zákona, zatímco 

v tichosti projdou podstatné a dobře ukryté 

změny. Mnozí opakovaně dlouho hovoří a pak 

v naprostém rozporu s tím, co říkají, hlasují. 

Musím přiznat, že často ani v důsledku nevím, o 

čem hlasuji. Ne proto, že bych neuměl číst, 

nepřemýšlel či nedával pozor. Ale mnohdy ani při 

nejlepší vůli, při provázanosti na evropské 

směrnice a navazující předpisy (které se často až 

následně tvoří) a při změnách k zákonům na 

desítkách stranách textů rozumět podle mě ani 

nejde. Výsledek vidíme již dlouhá léta všichni. 

Ale budu se snažit alespoň některé věci a ty 

největší blbosti brzdit. 

Zbyněk Linhart, senátor Parlamentu ČR,  

https://www.facebook.com/linhart.krasnalipa 

Novela školského zákona, ukázka 

legislativního systému 

Když jsme na jaře v senátu schvalovali 36 

(třicátou šestou !) novelu tzv. školského zákona, 

byla to do jisté míry ukázka celého fungování 

naše legislativního systému … Obsáhlý materiál, 

který v Poslanecké sněmovně doznal další 

změny, byl opravdu velkou novelou. V průběhu 

projednávání v Senátu se zjistilo mnoho 

pochybností a nesrovnalostí (mírně řečeno). 

Zákon se odvolával na předpis, který ještě ani 

neexistuje, zavádí dalších sedm nových 

prováděcích předpisů, stanovuje mnoho 

povinností a zákazů …! Opět se mění pravidla 

pro vzdělávání žáků a studentů se speciálními 

vzdělávacími potřebami bez vazby na 

systematické dlouhodobé financování, zavedení 

dalšího právního předpisu pro zápis dětí do škol, 

které funguje, zákazy, příkazy. 

V rámci velkého tématu, kterým je tzv. inkluzivní 

vzdělávání, se ukládají povinnosti zakladatelům 

mj. na zpřístupnění školských zařízení. 

Starostové a další ale nepotřebují mít tyto 

povinnosti v zákoně, potřebují na to dostupné 

peníze a rozumný přístup k nim. To prý bude 

z evropských fondů … No, to známe a budeme 

se divit …, protože to jistě bude hodně vědecký 

přístup. Proč nazývat věci pravými výrazy a 

prostě napsat, že to je na budování výtahů, 

přístupových bezbariérových cest atp. A jak 

vědecky napsat, že jde o to, aby romské děti 

chodily do školy a jak toho chceme docílit? A proč 

dělat inkluzi za každou cenu? 

Novela zavádí zákazy prodávat to či ono ve 

školách. Prý nezdravé jídlo. Přitom všichni 

správně tušíme, že problém je především již 

v rodinách. (Odbočující poznámka: mnoho let 

existuje program podpory pití mléka ve školách, 

ale např. relativně nedávno zavedené povinné 

označování alergenů v jídle označuje mezi 

alergeny také mléko, jako „životu nebezpečná 

potravinu“ … tak tomu už přestávám rozumět!). 

Zákon zavádí, tak jak tomu bývá i v jiných 

případech, další administrativní povinnosti a další 

vykazování a následně státní úřednictvo se jistě 

uplatní v prováděcích předpisech a kontrolách. 

Za chvíli už učitelé nebudou mít čas na učení, 

jako už nyní nemá ředitel školy čas na řešení 

reálných potřeb školy (to samé platí u sestřiček a 

doktorů, …a dalších). Všichni administrujeme! 

Naštěstí novela zavádí snad i užitečné věci, což 

ale potvrdí až praxe.  

V Senátu byla kolem novely velká diskuze a 

mnoho dlouhých plamenných projevů na plénu. 

No, všichni jsme kdysi chodili do školy, tak tomu 

přeci rozumíme. Mnoho senátorů dobře popsalo 

nejen výše uvedené problémy. Člověk by tleskal. 

Ale co pak při hlasování? To je důležité. Když 

přišlo na hlasování o tom, jestli novelu schválíme 

v podobě, jak jej přijala Sněmovna, anebo v něm 

uděláme alespoň několik změn, větší část 

hlasovala pro to, schválit zákon beze změn, aby 

hlavně už platil. Prý to spěchalo. Přitom již 

v průběhu projednávání ve výborech chyby 

přiznal i ministr školství, ale řekl, že už na 

ministerstvu připravují další novelu, která ty 

chyby opraví! Takže brzy znovu – s třicátou 

sedmou novelou !  

Zbyněk Linhart, senátor Parlamentu ČR, 

https://www.facebook.com/linhart.krasnalipa 

 



V senátu v červnu   

V červnu jsme v Senátu projednávali mj. dva 

mediálně propírané zákony. Prvním byla novela 

zákona o pozemních komunikacích (známá 

především pro zvažovanou možnost zvýšit 

rychlost na dálnici na 150 km/h), druhým byla 

novela o veřejném zdraví (známá kvůli debatě o 

povinném očkování).  

V Senátu bychom si asi představovali mnoho věcí 

jinak, ale v rámci té omezené možnosti reálně 

zákon změnit, když jej následně musí schválit 

Poslanecká sněmovna, jsme udělali v každém 

z těchto zákonů alespoň několik změn.  

V zákoně o komunikacích jsme upravili to, aby se 

o pozemky podél komunikací musel starat majitel 

resp. správce komunikace, nikoliv obec (jde o 

údržbu zeleně, stromy, sekání, atp.). Jde, 

především pro malé obce o věc podstatnou, 

nemusí na to vynakládat nemalé finanční 

prostředky. Dále možnost, aby obec mohla do 

místních komunikací ukládat inženýrské sítě a 

tím zbytečně nerozšiřovat prostor okolo 

komunikací na úkor bydlení a zvyšování nákladů 

na vykupování a placení poplatků za vynětí ze 

zemědělského půdního fondu. Došlo také ke 

změně, aby vyjádření Policie k řízením o 

dopravních stavbách a opatřeních bylo, stejně 

jako další stanoviska podkladem, pro úřad 

vydávající rozhodnutí, nikoliv nutně závazné, tj. 

že by Policie měla právo veta. 

Poměrně obsáhlá novela zákona o veřejném 

zdraví vytváří mnoho nepřehledností a je přesně 

ukázkou toho, jak se z původně technické novely 

stal opět soubor nepřehledných změn a úprav. 

Nejlépe by bylo takovéto zmatečné zákony vůbec 

nepřijímat. Ale na to senát nemá reálnou sílu. 

Upravili jsme proto alespoň několik věcí, 

především jsme snížili nesmyslné sankce za 

neočkované dítě, pro subjekt v němž se dítě 

zapojí do volnočasových aktivit z 500 tis. Kč na 

30 tis. Kč, chceme umožnit přijetí dítěte do 

mateřské školy, i když nemá všechna povinná 

očkování. Omezili jsme možnost vstupovat do 

bytu pod zástěrkou kontroly.  

Obsáhlá debata v parlamentu o povinném 

očkování snad i nadále povede k větší diskuzi o 

rozsahu povinného očkování, které máme téměř 

v největším rozsahu na světě a je to v některých 

případech přinejmenším sporné.    

Dlouhá debata byla vedena o navrhovaném 

odstranění nutnosti dodržovat hlukové limity při 

veřejných produkcích, což má vypadnout ze 

zákona. Víme ale přece, že při velkých 

koncertech to bývá velký problém a možnost 

kontroly a postihu je malá. A tak také vznikla 

velká polemika, kdy je zvuk hlukem a hluk 

zvukem, atp. Ale to bychom se dostali až do 

fyziky. Tři týdny jsme toto vše řešili na výborech, 

klubech, mezi sebou a s lidmi. A pětihodinové 

projednávání na plénu snad přineslo alespoň 

několik málo rozumných změkčení.     

Při jedné z jarních novel zákona o ochraně 

zemědělského půdního fondu a zvýšení poplatků 

za tento odvod resp. to, že stát za veřejně 

prospěšné stavby (komunikace) platit tento 

odvod nemusí, zatímco kraje a obce platit musí a 

v situaci, kdy Sněmovna přehlasovala návrhy 

Senátu na úpravy zákona, připravujeme nyní 

v Senátu novelu, která by jednak odstranila tuto 

nerovnost mezi veřejnými subjekty (současně 

připravujeme podání Ústavní stížnosti na tuto 

nerovnost) a především chceme ulehčit 

stavebníkům při výstavbě objektů k bydlení – 

rodinných domů (zrušení poplatku, který byl opět 

dost navýšen!).   

Doufejme, že výše popsané úpravy a 

zmiňovanou novelu schválí i Poslanecká 

sněmovna.  

Zbyněk Linhart, senátor Parlamentu ČR, 

https://www.facebook.com/linhart.krasnalipa 

Zajistí nám Vláda blahobyt?  

Vlády si myslí, že náš spokojený život a blaho 

zajistí pomocí dalších a dalších zákonů a 

předpisů, regulací a dotací. A také dalšími tzv. 

sociálními dávkami, které rozděluje z našich 

daní. A mnozí by tomu rádi věřili. Nějak si ale 

neuvědomujeme, že to vše musí někdo zaplatit. 

A kdo to asi je? Necháváme si nakukat, že to 

zaplatí horních deset tisíc a proto myslíme, že je 

musí Vláda skřípnout. (ale to je jen takové hezké 

povídání pro voliče). Ti bohatí umí optimalizovat 

a danit jinde … Nezaplatí to ani ten, komu platíme 

dávky za to, že má hodně dětí. Zaplatí to všichni 

ti více či méně aktivní lidé, kteří chodí každý den 

do práce. Aby se cítili dobře, stát jim občas něco 

kápne … 

A podobné je to právě i s těmi předpisy. Státní 

správa včele s Vládou (nemyslím tím jenom 

právě tu současnou), neumí spravovat zemi. A to, 



pokud jde o řízení, tak i alespoň trochu rozumné 

hospodaření. Zato umí otravovat v rámci boje za 

to či ono dobro, život té většině slušných lidí. Na 

ty, co podvádí ve velkém, stejně jako na ty, co žijí 

jen na úkor ostatních, nemá.  

Ministři a centrální vládní úředníci mají velmi 

často až neskonale zoufale malé životní 

zkušenosti. Své reálné neznalosti a 

manažerskou neschopnost nahrazují zaváděním 

dalších a dalších předpisů na nejrůznější úrovni. 

A mají k tomu hromady lidí na svých úřadech a 

mnoho peněz na externí právníky a konzultanty.  

Výsledek je už mnoho let zřejmý.  

Dochází nám to? A chceme to změnit? Nejdříve 

však si to musí přiznat ti odpovědní! 

 

 

Sociální demagogie  

Často se mě ptáte, co udělám s tím, aby dále 

nevznikala tzv. ghetta a lokality, kde se nedá žít, 

protože se do některých míst a domů 

sestěhovávají velmi zvláštní existence. Myslíte si, 

že jste zvolili senátora a ten, když se mu to řekne, 

tak to nějak zařídí.  

Problém ale není v tom, že potřebuje o problému 

slyšet. On ho dobře zná. Je přes dvacet let 

místostarostou resp. starostou města z regionu, 

které ten problém má již mnoho a mnoho let. A 

musel se s ním potkávat, snažit se ho řešit. 

Dávno na něj upozorňoval s kolegy, psal 

odpovědným úředníkům, hovořil s příslušnými 

ministry  

I teď ví, o jak velký problém jde, ale jen tuší, jak 

ho řešit… Průšvih je ale v tom, že ani to málo 

neprosadí. Nejen proto, že senát je tou slabší 

z obou komor parlamentu. Především se ale 

nemůžeme hnout z místa, pokud si ten, kdo 

vládne bude myslet, že sociálními dávkami se 

vždy pomáhá potřebným lidem a nechce věcně a 

rozumně debatovat. A bude předstírat a 

přehlížet.   

Starostové Šluknovska psali opakovaně 

předsedům Vlád, většinou bez reálné reakce, 

vloni na svůj dopis ani nedostali odpověď. I na 

tento problém mnoho let upozorňují, protože ve 

Výběžku se ty nepříznivé jevy projevují ještě o 

něco dříve a zřetelněji. V loni před evropskými 

volbami přijeli do Šluknova a Varnsdorfu hned tři 

ministři. A když přišli na jednání se starosty, zdálo 

se, že jsou zděšeni a že snad konečně pochopili. 

Divili se, jak stát může proplácet nájem za bydlení 

8,5 tisíce, když ten byt nemá hodnotu ani 

pětistovky. Za rok se v zásadě nezměnilo nic. 

Dávky, které nás před lety stály miliardu, vloni 13 

miliard!   

Nedávno jsem s jedním z těch ministrů vedl 

debatu – tedy snažil jsem se …, ale zjistil jsem, 

že je to marné. Je dost mimo. Vysvětloval jsem 

na názorných příkladech a ze zkušenosti a 

znalosti dotačních podmínek konkrétně a jasně, 

jak to nemůže fungovat a jak se zbytečně utrácejí 

peníze. Nepochopil a ani snad neposlouchal. Vše 

je dle něj OK. Někteří tvrdí, že ty tzv. sociální 

dávky (doplatky a poplatky na bydlení) nejdou 

zrušit, protože ti, co o tom rozhodují v tom jedou. 

Myslím si ale, že to snad ve většině ani není 

úmysl, jen naprostá neschopnost a žití úplně 

mimo realitu.   

 

 

Služební zákon v praxi  

Dlouhou řadu let jsme v naší zemi neměli zákon 

o státní službě, resp. měli, ale neúčinný a mnozí 

argumentovali, jak hrozně je potřebný, mj. pro 

odpolitizování státní správy. Je smutné sledovat, 

jak již nefunkční státní správu zahlcují další nově 

přijímaní „úředníci“ a kolik stovek lidí se valí a 

schovává na ministerstvech. Dělo se tak 

především nedávno, před platností dalších 

ustanovení služebního zákona od 1. 7. 2015. 

Strana, která snášela nejpádnější argumenty, se 

teď chová jako panovník, co dobyl nová území. A 

začalo obsazování. Ze tří náměstků na 

ministerstvu jich je najednou devět, stovky lidí – 

zasloužilých spolustraníků na nových židlích, 

požadavky na stovky milionů navíc … z 

navýšeného státního dluhu. Miliardy sem tam, oni 

to pracující zaplatí.  Jako by nestačilo, že ke 

schválení zákona o státní službě nás dotlačili 

kolegové úředníci z Bruselu – jak jinak - pod 

hrozbou nespuštění evropských dotací. Opět. 

Vidím v Praze často lidi, které jsem v politice už 

dlouho neviděl a myslel jsem, že se třeba živí 

nějakou normální prací. Ale ono ne, oni se dávno 

zašili do nejrůznějších institucí, pseudostátních 

podniků, jsou z nich analytici, koordinátoři, 

konzultanti, poradci, asistenti … pěkně skryti 

očím voličů, často i v externích konzultačních 

firmách a podobně. Tisíce možností. 



V současnosti jsou totiž vděčným terčem útoků a 

původcem zla především volení zástupci, 

poslanci, zastupitelé, senátoři, starostové … 

Přesto, že právě oni jsou voleni občany – voliči. 

Přesto, že musí v pravidelných intervalech 

skládat právě voličům  účty a obhajovat své 

jednání a rozhodnutí. A přesto, že jich zdaleka, 

ale zdaleka není tolik, co nevolených úředníků, 

jsou jim stále více a více reálně  omezovány 

kompetence a možnosti řídit stát, kraje, města a 

obce.  

Děláme to tak, jak je tomu často i v mnoha jiných 

případech, hezky po česku a švejkovsku. A 

s úsměvem se lidem vysvětlí, že je to v jejich 

zájmu. A mnozí tomu stále věří.  

Zbyněk Linhart, senátor 
 
 
 

14. ročník Memoriálu 

Josefa Kocka 

Po čtrnácti tropických dnech, kdy se teplota 

držela většinou nad 30°C byly očekávány 

v sobotu 15. 8. 2015, na 14. ročníku Memoriálu 

Josefa Kocka, menší srážky a přeháňky. 

Nakonec spadlo jen pár kapek, a to až po 

ukončení turnaje. Pro diváka ideální počasí, 

ovšem pro hráče zvýšení náročnosti turnaje. 

Hřiště a věci kolem něco se každoročně připravují 

od pátečního odpoledne, tak tomu bylo i 

tentokrát. Lajnování obou hřišť si pan Chalánek 

s panem Staňkem nechali na brzké sobotní ráno.  

Po letošním přihlašování týmů na turnaj, které 

bylo ke konci shodou náhod docela divoké, se 

prezentovalo osm týmů a mohlo se začít hrát. 

Menší počet týmů (osm) byl kompenzován delší 

hrací dobou – což bylo 2x10 minut, na kterou 

dohlíželi a řídili ji delegovaní rozhodčí – pánové 

Budský Václav starší a Budský Václav mladší. 

Hrála je jedna skupina systémem každý 

s každým, bez vyřazovacího pavouka. Celý turnaj 

opět dirigoval pan Radek Janeba, který se letos 

také zapojil do hry. 

Nejlepším střelcem se stal Lukáš Mendel, 

kterému se povedlo nastřílet v sedmi zápasech 

20 gólů. Třetí místo vybojoval tým FC Nekopnem 

si, druhé místo obsadilo mužstvo BVB Království 

a „nečekaně“ prodloužili svou sérii vítězství 

v řadě na šest Kádě 5000. 

Mimo hřiště se o žíznivé a hladové hráče i diváky 

staral pan Petr Stoklásek, kterému s párky a 

klobásami pomáhal Vladislav Roušal. Během 

dne přišli s obsluhou pomoc pan Josef Jelínek a 

paní Lucie Burešová. 

Výsledky: 

1. Kádě 5000 

2. BVB Království 

3. FC Nekopnem si 

4. AC Kino 2009 

5. TÝPEK  

6. BSP 

7. Drink tým 

8. FK Holky 

 

Večer v rámci 14. ročníku Memoriálu Josefa 
Kocka vystoupila na hřišti skupina Nová škola. 

 

Děkujeme panu Karlu Salačovi, který nám každý 
rok pomáhá se sponzory, bez kterých se v této 
době žádná akce neobejde. Také děkujeme panu 
Kockovi za přívoz, převoz a odvoz! 

SK Velký Šenov DĚKUJE těmto sponzorům, 
kteří finančně nebo hmotně přispěli na 
14. ročník Memoriálu Josefa Kocka: 
Město Velký Šenov, paní Pavlína Tesárková, pan 
Vladimír Hoť Šluknov 794 – klempířské a 
pokrývačské práce, pan Miroslav Uchytil, pan Jiří 
Nepomucký ml., FSEJ s. r. o. – Karel Jiřinec, 
Květinka Karin, Květinka – paní Růžičková, 
PLASTON – pan Doubek, PHANY MARKET, 
MIKOV – Mikulášovice, ZŠ Velký Šenov, 
Hostinec U Jelena - Velký Šenov, pan Jaroslav 
Doležal. 

 

Všem hráčům, hráčkám a 

divákům děkujeme a těšíme se 

na vás při dalších sportovních i 

kulturních akcích!!! 
 
 



Rozhovor o úspěšné 

fotbalové sezóně 

(pány Jiřího Podhoru a Pavla Müllera zpovídal redaktor 

Děčínského deníku Jaroslav Zeman) 

1)    Sezónu jste zakončili na druhém místě a 

nakonec budete hrát I. A třídu. Jak hodnotíte 

celou sezónu? 

  

Byla to pro nás nejlepší sezóna za posledních 10 

možná 15 let s historickým výsledkem na konci. 

 

2)       Postupová nabídka přišla dva týdny po 

skončení sezóny. Jaké faktory hrály roli v tom, že 

jste na postup kývli? 

  

Štěstí přeje připraveným, i když jsme tomu po 

zápase v Hostovicích už moc nevěřili, stále tu 

byla ještě malá možnost postupu. Proto byla 

položena hráčům na tréninku a vedení klubu na 

schůzi otázka: "Co kdyby zazvonil telefon s 

nabídkou I. A třídy?" Odpovědět ANO nebo NE? 

U hráčů byla odpověď jednohlasná - ANO a u 

vedení klubu, i přes obavy z finančního zatížení, 

byla odpověď stejná. Také bychom chtěli zjistit 

maximální možnosti Velkošenovského fotbalu. A 

to jak ze strany hráčů s výhledem na herní projev, 

tak i ze strany vedení klubu. 

 

3)       Co pro vás postup znamená (hráčský kádr, 

finance, zázemí)? 

  

Ve všech ohledech to bude znamenat více práce 

s větším finančním zatížením. Ale věříme, že to k 

radosti fanoušků, zvládnou hráči i vedení klubu. 

  

4)       Které zápasy se vám podle vás nejvíce 

povedly a na které byste nejraději zapomněli? 

  

Nejvíce nám pomohl jarní zápas s Trmicemi, 

který nás nastartoval do jarní části. Nejhorší 

zápas byl pro nás v Horním Podluží, kde jsme 

ještě v prvním poločase vedli 0:3, ale nakonec 

jsme prohráli 4:3. 

 

5)       Kdo podle vás patřil mezi tahouny celé 

sezóny? 

  

My sázíme na kolektivní pojetí hry, podpořenou 

kvalitou a zkušenostmi Petra Kurela. 

 

 

6)       Jaké změny v hráčském kádru se dají u 

vás očekávat? 

  

Chtěli bychom pokračovat v nastaveném trendu 

spolupráce s Vilémovem. Dále jsme domluveni s 

hráči z okolních klubů, kteří s námi absolvují 

letní přípravu. 

 

7)       Co realizační tým, dají se očekávat nějaké 

změny? 

  

Vzhledem k postupu musíme mít trenéra s vyšší 

licencí, což bude na tuto sezónu pan František 

Dužár. Asistent trenéra bude znám na začátku 

letní přípravy a členové realizačního týmu pan 

Jiří Podhora a Milan Šimek budou dále 

pokračovat. Tímto bychom chtěli poděkovat 

panu Radku Janebovi (hlavní trenér), Ladislavu 

Snášelovi (asistent trenéra) a Marku Klofáčovi 

(asistent trenéra), kteří mají velký podíl na 

historickém úspěchu, kterého I. A mužstvo 

Velkého Šenova dosáhlo!!! 
  

 

 Hodnocení 19. ročník 

Lipovského turnaje 

v kopané  1. 8. 2015 
Za příjemného letního počasí jsme si z plné a 

velmi náročné letní přípravy odskočili do 

sousední Lipové na velmi kvalitně obsazený a 

skvěle organizovaný turnaj. Mužstvo v současné 

době absolvuje velmi pro hráče neoblíbenou část 

přípravy. Všichni, myslím tím realizační tým 

posílený novým trenérem Františkem  Dužárem  

a spousta našich věrných fanoušků, ale 

samozřejmě sami hráči byli plni očekávání  čeho 

jsou v této fázi přípravy schopni  v samotné herní 

m provedení. 

Po předchozích letech se totiž a to dost podstatně 

změnil profil letní přípravy. Náročnost p. Dužára  

je velmi známá, ale vzhledem k mládí a kvalitám 

našeho mužstva to je nutnost, v souvislosti 

s postupem do I. A třídy kde nás čekají kvalitnější 

soupeři. 

Vstup do turnaje byl krutý, prohráváme s RBK 

0:3.  V dalších čtyřech zápasech se náš herní 

projev stabilizuje, remizujeme se ŠLK 1:1 gól 

BÍLÝ, postupně vítězíme v derby Mikulášovice 

1:0, rozhodl SKYVA, Kravaře 2:0 SKYVA, 

MIKULA a na závěr Sebnitz 3:0 MIKULA 2  



a SKYVA. V celkovém hodnocení to znamená 2. 

místo v turnaji.  Venca Kysela vyhlášen nejlepším 

gólmanem turnaje. Náš cíl je kvalitní a po všech 

stránkách dobře připravené, konkurence 

schopné mužstvo. Všichni dobře víme, že do 

prvního mistráku nás čeká ještě mnoho práce, 

hráče úsilí a potu, protože ve fotbale je stále co 

zlepšovat a proto ho máme rádi.    

V turnaji nastoupili:  

gólmani: Kysela Václav, Smutný Oldřich 

 obránci: Snášel Jan, Miko Josef, Jarábek 

Dominik, Vébr Jan, Budský Lukáš  

 záložníci:  Krejčí František, Čurgali Jakub, 

Podhora Radek, Bílý René, Kurel Pavel 

  útočníci: Skyva František, Mikula Emil 

Jiří Podhora 

 

Úspěšné zakončení 2. semestru 

Univerzity třetího věku 

 
Jarní semestr Virtuální univerzity třetího věku, 
který organizuje MAS Šluknovsko ve spolupráci 
s Českou zemědělskou univerzitou v Praze, byl 
úspěšně ukončen předáním pamětních listů 
absolventům. Slavnostní akt proběhl v kanceláři 
MAS Šluknovsko ve Varnsdorfu ve středu 24. 
června za účasti místostarosty Varnsdorfu pana 
ThMgr. Rolanda Sollocha.  

 
Mottem jarního semestru byla Čínská medicína 
v naší zahrádce. Tento zajímavý námět si 
z předložené nabídky témat vybrali na konci 
minulého běhu sami studenti – aktivní senioři 
z Varnsdorfu, Rumburku i dalších míst 
Šluknovska. Pro úplnost uvádíme, že v nultém 
semestru jsme se dozvěděli o základech 

astronomie a v prvním semestru jsme získali 
všeobecné znalosti o lidském zdraví. 
Vítaným zpestřením, doplňujícím učební náplň 
druhého semestru, byla společná exkurze 
studentů v liberecké Botanické zahradě koncem 
května. Nezbytné výlohy spojené s cestou byly 
uhrazeny díky Grantu města Varnsdorfu 2015, za 
což patří městu velké poděkování!  
 
Všem zájemcům o studium podzimního semestru 
bychom rádi sdělili, že bude zahájen v úterý 29. 
září 2015. Tématem bude Etika jako východisko 
z krize společnosti. Tak, jako tomu bylo až dosud, 
budou studijním dnem opět úterky (vždy jednou 
za 14 dní), každý semestr se skládá z 6 
seminářů. Pokud Vás téma zaujalo a chcete se 
zařadit mezi naše studující seniory, rádi Vás mezi 
sebou ve Varnsdorfu uvítáme. Všechny nezbytné 
informace Vám sdělíme a nabídneme Vám 
vyplnění přihlášky. Napište nám na 
massluknovsko@atlas.cz, případně zavolejte do 
kanceláře MAS Šluknovsko na 724 778 296 
(pondělí – pátek, vždy 9 – 15 hod.). Registraci 
studentů pak oficiálně provede Česká 
zemědělská univerzita v Praze. 
 
Irena Mencová, koordinátor VU3V 
Tisková zpráva MAS Šluknovsko 4/2015 
Varnsdorf, 1. 7. 2015  
 

 

 

 Zprávy z Města  červenec, srpen 2015 

- úprava prostor na Stř.BaMH Velký Šenov, 

- výměna oken na bytovém domě Leopoldka 6,      

Velký Šenov, zednické práce                                                                                                                                                  

- úprava hřbitova – sekání trávy, rovnání terénu, 

přesévání hlíny, vykopávání pařezů, nátěry 

plotů,                                                                                                                                                                              

- sekání městských travnatých ploch, zametání 

chodníků, zalévání stromků a květin,                                                                                                                                                                                                                                                          

- sponzorské dary na Šenovské slavnosti 2015,  

- kontrolní dny na městských domech, které se 

opravují Vilémovská 4,6, Leopoldovská 80,82, 

dokončení stavebních prací – předání stavby                                                                                                                                                                                  

- - v měsíci červenci a srpnu několikráte 

proběhlo jednání rady města Velký Šenov, 

konalo se i zastupitelstvo města Velký Šenov                                                                                                                                                                                                                                                                            

- oprava místních komunikací, 

- obnova dětského hřiště na Pacajdě, již se jen 

bude doplňovat a to lavičkami a stolem, 

- probíhají zemní práce na Leopoldovské směr 

k Černému rybníku, kde se pokládá vodovodní 

řád, 



- naše městečko navštívil hejtman Ústeckého 

kraje pan Oldřich Bubeníček 

- probíhá oprava kostela svatého Bartoloměje, 

zároveň probíhá rekonstrukce celé hřbitovní 

kaple, výstavba dvou nových parkovišť, 

- od poloviny září se bude pokračovat druhou 

etapou rozšíření komunikace na Šluknovské 

III/26518 ve Velkém Šenově, zároveň s touto 

stavbou proběhne i rekonstrukce městského 

vodovodu, 

- proběhlo výběrové řízení na nové vozidlo SDH 

Velký Šenov, 

- proběhlo výběrové řízení na úředníka odboru 

VaŽPM, 

- proběhla kontrola na odpady a to konkrétně na 

zajištění zpětného odběru a využití odpadů 

z obalů – VŠE BEZ ZÁVAD  

- proběhla kontrola městských lesů – VŠE BEZ 

ZÁVAD 

- V našem domě s pečovatelskou službou byly 

vymalovány všechny chodby, paní vedoucí a 

slečnám Andělovým patří velký dík, 

- v městské ubytovně naše paní správcová 

postupně maluje všechny prostory, také velmi 

děkujeme, 

- konaly se Šenovské slavnosti 2015, promítá 

se v kině 

 

Informace z MŠ 
 
  Druhé pololetí tohoto školního roku začalo 
přesně 2.února.Hned další den,3.2., k nám do 
školky přijelo divadlo Matýsek  s „Hodinářskou 
pohádkou“.Tato divadelní společnost se nám 
osvědčila a jezdí za našimi dětmi 
pravidelně.Vždy mají pohádku vkusnou, 
srozumitelnou a pro všechny poučnou. 
  11.2.jsme poprvé zorganizovali relaxační 
odpoledne pro rodiče s dětmi. Bylo rozděleno do 
3 oblastí – muzikoterapii vedla p.Farská 
,p.Landová se ujala zdravotního cvičení 
s overbally a p.Mullerová nám s manželem 
zpříjemnila odpoledne vonnými a léčivými 
mastmi a šálkem bylinného čaje.Podle reakcí 
zúčastněných rodičů byla akce hodnocena velmi 
kladně.Děkujeme všem jmenovaným a rádi něco 
podobného zopakujeme. 
  12.3.jsme pro děti i personál uspořádali ve 
školce „masopust“Vyráběli se 
masky,korále,džbánky a ti nejstarší dokonce 
upekli pravé masopustní koláče .Do této akce se 
zapojili nejen všichni zaměstnanci MŠ , ale i 
seniorky z DPS (p.Malcová a p.Váňová),které 
v dobovém oblečení přinesli dětem vlastnoručně 
upečené šlehačkové kremrole a společně s námi 

strávili veselé dopoledne.Touto cestou jim tedy 
moc děkujeme. 
  24.3.byla do MŠ pozvána kynoložka se svým 
psem Sallym. Nádherný bernský salašnický pes 
byl ke všem přívětivý, předvedl 
poslušnost,umožnil dětem fyzický kontakt a ve 
všech směrech dostál názvu celé akce „Pes,přítel 
člověka“. 
  Hned o den později,25.3.proběhlo u nás ve 
školce „Výtvarné tvoření  rodičů s dětmi“. Ve třech 
třídách si mohli všichni vyzkoušet,jak zajímavá je 
třeba výroba šperků z korálků , co je to 
ubrousková technika nebo zda zvládnou 
malování na sádrové  odlitky. Na webových 
stránkách MŠ se z fotografií můžete přesvědčit o 
velkém zaujetí všech zúčastněných.Bylo prostě 
znát,že to baví nejen děti ale i rodiče a za to jsme 
moc rádi. 
  29.4.p.učitelky zorganizovaly pro děti velký 
„čarodějnický den“.Celý týden předem jsme toto 
téma probírali,učili se zaklínadla,vařili kouzelné 
lektvary a ve středu k nám zavítala „opravdová“ 
čarodějnice s velkým nosem,létajícím koštětem a 
špičatým kloboukem.Trochu děti pozlobila a pak 
už jsme se vrhli na hledání truhly 
s pokladem.Nakonec jsme v okolí  budovy MŠ 
nalezli hned 3 truhlice a jejich obsah si 
spravedlivě rozdělili.Čarodějnice slíbila,že se za 
rok určitě vrátí.Tak uvidíme! 
  6.května se ve školce uskutečnil „Den 
otevřených dveří“ spojený se zápisem nových 
dětí na příští školní rok.Hezké počasí nám přálo 
a proto jsme se všichni mohli potkat na naší 
pěkně upravené zahradě.Někteří nováčci se 
pochopitelně trochu styděli a jiní se zas rovnou 
pustili do hry s ostatními na pískovišti a 
průlezkách..Byli i tací,kterým se vůbec nechtělo 
odejít. 
  Hned zpočátku května nás čekalo velké 
nacvičování repertoáru na besídku – maminky 
přece mají druhou květnovou neděli 
svátek!Všechny třídy si něco připravily a 13.5. 
předvedly svá vystoupení. Dopoledne pro 
seniorky z DPS a odpoledne pro 



maminky.Samozřejmě nechybělo ani předání 
vlastnoručně vyrobeného dárečku.Tato besídka 
vždy proběhne v milé a dojemné atmosféře. Ani 
tentokrát tomu nebylo jinak.  
  Další týden jsme již všichni těšili na „Učení se 
zvířátky“.Tato akce se na naší MŠ nekonala 

poprvé,věděli jsme přibližně co nás čeká,jen 
zvířátka , která nás navštíví jsou pokaždé trochu 
v jiném složení.Tentokrát se přijel ukázat 
poník,ovečka,kozy,oslík,slepička a králík.Děti se 
moc těšily,až nám to všechno bude pobíhat po 
celé  zahradě . Pan školník se ovšem zas tolik 
netěšil.Největší atrakcí byla jízda na krásném 
poníkovi.Všech téměř 60 dětí svezl,za což mu 
patří velký obdiv.  
  28.květen byl již ve znamení nadcházejícího 
Dne dětí.Objednali jsme kouzelnickou 
dvojici“Duo Hudyny“ Začátek byl trochu 
rozpačitý,děti nevěděly,co je čeká,ale to se brzy 
změnilo.V závěru byly všechny 
nadšené.Jednoduché triky a kouzlení spojené 
s vtipným komentářem bylo pro děti poutavé a 
atraktivní.Kouzelník děti zapojil do svého 
čarování,což se všem obzvlášť líbilo.Bublifuky 
v závěru prima dopoledne nadšení dětí ještě 
umocnily.Bylo to prostě fajn. 
   
3.6.nám po vzájemné domluvě p.Lemfeldová J. 
umožnila trochu nahlédnout do tajů a zajímavostí 
zdravé výživy při společném odpoledni 
dětí,rodičů,p.učitelek a p.kuchařek z MŠ. Tvořily 
a hodnotily se různé pomazánky,ochutnával se 
vícezrnný žitný a pšeničný chléb,smlsli jsme si na 
ovocném fondue.Zase jsme o něco chytřejší a 
snad i zdravější .Připomněli  jsme si,jak výrazný 
a nepopiratelný vliv má zdravá výživa na správný 
vývoj předškolních dětí. 
  10.6. se naši předškoláci byli podívat na  
návštěvě v 1.třídě ZŠ. Setkali se tam se svými 
staršími kamarády, kteří jim předvedli, jak už umí 
počítat,psát a číst. Malá inspirace před vstupem 
do školy nikdy nezaškodí…Děkujeme p. učitelce 

Kučerové, která byla ochotná ukázkovou hodinu 
pro naše děti připravit.  
  17.6.byl den „D“. –školní výlet. Tentokrát ryze 
pěší.Vyzkoušeli jsme,zda děti zvládnou ujít delší 
trasu z baťůžkem na zádech a cestu jsme jim 
zpestřili několika překvapeními,jak se můžete 
přesvědčit ve fotogalerii na webových stránkách 
MŠ.Vše se vydařilo,počasí přálo a příjemně 
znaveni jsme se před 15.-tou hodinou  všichni 
vrátili do školky.Výlet  to byla vydařený  soudě 
podle reakcí  dětí a druhý den dle komentářů 
rodičů. 
  Předposlední akcí tohoto šk.roku bylo 
rozloučení s našimi předškoláky 18.6. Jako 
každoročně také za účasti zástupců města. 
  Závěrečné vystoupení dalo našim nejstarším 
dětem velkou práci, příprava nebyla 
jednoduchá,ale věříme,že se vše líbilo – hodně 
se tleskalo,někdy i dojetím slzelo,ale to k tomu 
prostě patří. 
  Na poslední školní den,vlastně noc,bylo pro 
předškoláky připraveno „spaní ve školce“.Není 
jednoduché zůstat na noc mimo domov a bez 
maminky.Nicméně odvážlivců se nakonec sešlo 
17.Čekalo je opékání vuřtů,fotbálek s panem 
školníkem,stopovaná a nakonec přenocování ve 
školce.Pohádka na dobrou noc jistě 
pomohla,všichni to nakonec zvládli skvěle a 
mohli se druhý den pochlubit rodičům. 
 Nyní už  přejeme budoucím prvňáčkům hodně 
sil,štěstí a ať se jim v 1.třídě daří a všem krásné 
prázdniny a slunečné léto.     
  Poděkování patří sponzorům,kteří přispěli 
dětem finančně nebo věcnými dary  – Centroflor 
Velký Šenov, Bistro Velký Šenov a Mikov 
Mikulášovice                                                                     
   
                                                                                                                                              
Kolektiv MŠ 
 
 
 

 

 
  



ŠENOVSKÉ SLAVNOSTI 2015 

V sobotu a neděli ve dnech 22.8. a 23.8.2015 se za krásného slunečního počasí konaly Šenovské 

slavnosti 2015. Program byl zahájen v 10:00 hodin divadelním souborem Rolnička ze Šluknova, který měl 

pro děti připravenou loutkovou pohádku s názvem Komedie s Kašpárkem. Po tomto představení pak 

následovaly 2 kapely a to Bonjovi revival a Pocta Waldemaru Matuškovi.  

 Po těchto kapelách se před pódiem předvedl kouzelník 

Robert Navrátil, který se svou asistentkou předvedl 

skvělou šou, jež zaujala nejen děti, ale i dospělé. Když 

kouzelník zmizel, zahráli nám Nezmaři, Angelic Project, 

AB Trio (Aleš Brichta), Negativ, Toxic People, Kabát 

Revival Varnsdorf a sobotní večer nebo spíše brzké 

nedělní ráno slavností ukončila kapela Nová škola 

kolem 3:30 hodin. V průběhu tohoto dne měly děti 

možnost si zařádit ve vzdušném hasičském autě, 

zasoutěžit si o sladkosti v různých disciplínách nebo se 

vykoupat v bazénu. Prvně na slavnostech byla i dětská 

soutěž o Šenovského slavíka. Nechybělo pivo, 

občerstvení, stánek s hračkami, malováním na obličej a 

hlavně většině přítomných ani dobrá nálada. Celý 

sobotní program byl doprovázen důkladně připravenou 

moderátorkou Janou Frusovou.  

V nedělním popoledni probíhala ve více disciplínách 

párová soutěž dospělých o putovní Šenovský křišťál, 

který bohužel v našem městě nezůstal. Od 14:15 hodin 

byl pak zahájen již tradiční nedělní fotbalový turnájek, 

kterého se letos zúčastnilo 7 týmů. 

Šenovských slavností se letos zúčastnilo 834 platících. 

Chtěli bychom tímto poděkovat fotbalovému oddílu SK 

Velký Šenov za zapůjčení areálu pro pořádání této akce 

a obyvatelům, bydlících kolem fotbalového hřiště, za 

trpělivost a pochopení. Dále pak všem, kteří se této akce zúčastnili, a tím ji podpořili.  

Největší díky si však zaslouží všichni sponzoři, bez kterých by prostě takováto akce nikdy uskutečnit nešla. 

Dále také patří díky všem pořadatelům a ještě pak panu Martinu Růžičkovi za zapůjčení stolů a slunečníku.  

 



Sponzoři Šenovských slavností 2015: 

NOPROSU s.r.o., VARNSDORF, TRUHLÁŘSTVÍ DAVID PROKOP, VELKÝ ŠENOV, PLASTON CR, 

s.r.o., ŠLUKNOV, UPTIME s.r.o., RUMBURK, EUROTHERM – CZ s.r.o., ČESKÁ LÍPA, ANDREA 

KALETUSOVÁ, HEŘMANOV, PROPROJEKT s.r.o., RUMBURK, LIBOR LEMFELD, VELKÝ 

ŠENOV, ČESKÁ SPOŘITELNA, a.s., VÁCLAV TOVARA, VELKÝ ŠENOV, BOHUMIL VANĚČEK, 

ÚSTÍ NAD LABEM, MIROSLAV UCHYTIL, VELKÝ ŠENOV, ING. VÁCLAV KUBIČKA, VELKÝ 

ŠENOV, VLADIMÍR VYKOUKAL, VELKÝ ŠENOV, AUTOŠKOLA MILOŠ RYBÁŘ, VARNSDORF, 

AUTOSERVIS MILAN SKUKÁLEK VELKÝ ŠENOV, AVE CZ ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ s.r.o., 

BISTRO ILONA CHMELÍKOVÁ VELKÝ ŠENOV, ZÁMEČNICTVÍ A KOVOVÝROBA PAVEL 

ŠŤASTNÝ, AUTOSERVIS PAVEL MICHALEC VELKÝ ŠENOV, ING. IVAN HÁLEK, DĚČÍN, 

DIVADELNÍ SOUBOR ROLNIČKA, NEZMAŘI, TOXIC PEOPLE, BONJOVI REVIVAL, ANGELIC 

PROJECT, KABÁT REVIVAL VARNDORF, POCTA WALDEMARU MATUŠKOVI, AB TRIO (ALEŠ 

BRICHTA), NOVÁ ŠKOLA, ROBERT NAVRÁTIL, NEGATIV A DALŠÍ… 

 

 

III.  
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Turnaj školáků ve stolním tenise  ze Sebnitz a Šluknovského Výběžku 
 

Kdy a kde?             26-09-2015, 9 h, tělocvična Goethe-gymnazium Sebnitz 
Věkové skupiny     6 let – 16 let, hraje se ve věkových skupinách 

Startovné?             2,00 € pro účastníka 

 
Nejlepší hráči turnaje budou vyznamenáni. 

 
Termín přihlášení do 23.09.2015 

na čísle  608 270948 
boehme.sebnitz@t-online.de 

zodpovědná osoba: Rainer Böhme 
 

Prosíme o účast ve sportovní obuvi a pokud možno s pálkou na stolní tenis.Každý účastník 
obdrží během turnaje stravovací balíček.Zúčastni se a staň se turnajovým mistrem v 

internacionálním    porovnání.Váš BSV 68 Sebnitz, oddíl stolního tenisu 

 



 

Boutique Michaela Moravcová 

Kolekce 2015 skladem!!! Velké slevy 30-70 %!!! 

Nově rozšíření sortimentu o zboží značky Yankee Candle- luxusní vonné svíčky a aroma vosky. 

 Ve spolupráci s vinařstvím Pavlovín z Velkých Pavlovic pro Vás v prostorách našeho Boutique otevíráme 
Vinotéku. Nabídka 6 druhů stáčených moravských vín, lahvová vína vhodná k archivaci a další sortiment. 

Těšíme se na Vás!!! 

Smetanova 114, Šluknov 

(ulice pod městským úřadem) 

Tel: 775 305 420

 

Kauza doplatku na bydlení. 
 
Od roku 2010 se starostové jednotlivých měst a 
obcí, spojených do Sdružení pro rozvoj 
Šluknovska, snažili mimo jiné, řešit neprůhledný 
„systém“ příplatků a doplatků na bydlení, který 
vedl k obrovskému odčerpávání veřejných peněz 
do kapes spekulantů. Mimochodem, při jeho 
zavedení se tato sociální dávka pohybovala 
řádově ve stovkách miliónů, v roce 2014 to bylo 
již 13 miliard. Výsledkem tehdejší snahy byly  
pouze formální návštěvy tří ministrů a předsedy 
Vlády, bez náznaků řešení a to až poté, co  
v druhé polovině roku 2011 bylo slyšet o našem 
regionu v nepříjemném kontextu v médiích. 
 
V loňském roce znovu oslovilo dokonce všech 18 
starostů premiéra Sobotku, aby svým vlivem 
urychlil potřebný legislativní proces. Předseda 
Vlády ani neodepsal. Parlament ČR schválil 
novelu zákona o hmotné nouzi, kde byla 
podmínka závazného stanoviska obce do zákona 
vložena dodatečně pozměňovacím návrhem 
poslance Stanjury, s cílem omezit 
nekontrolované vyplácení dávek.  
V půlce dubna letošního roku obdržely všechny 
obce v republice prostřednictvím datových 
schránek dopis z Ministerstva práce a sociálních 
věcí, týkající se vydávání závazného stanoviska 
k poskytnutí doplatku na bydlení lidem, kteří žijí 
dlouhodobě na ubytovnách. Tento doplatek je 
nyní sociální dávka určená pro osoby (rodiny), 
které jsou  v hmotné nouzi-nejedná se tedy o 
příspěvek na bydlení. Podle sdělení MPSV je 
cílem doplatku „možnost uhradit odůvodněné 
náklady na bydlení tak, aby zůstala k dispozici 

 
 
alespoň minimální částka na živobytí“. Jenže 
města a obce se neměla podle čeho rozhodnout. 
„Sociální šetření“ totiž nejsou přístupná radě 
měst a obcí a ani starostovi a jiné podklady, jak 
mají města postupovat, prostě nebyly dodány. A 
tak některá města rozhodla, že nebudou 
k žádostem vydávat žádná stanoviska a 
v několika případech skutečně došlo 
k nevyplácení těchto dávek. Mimochodem, za 
první čtyři měsíce letošního roku vydaly Úřady 
práce na doplatcích na bydlení 1,08 miliardy 
korun. 
A nyní zajímavá věc, po zjištění komplikované 
situace „operativně“ změnil, po necelých dvou 
měsících ministr vnitra pan M. Chovanec své 
původní stanovisko (závazný výklad ministerstva 
vnitra) a rozhodnutí o závaznosti souhlasu obcí 
zrušil, zároveň upozornil na pochybnosti o 
ústavnosti včetně vyjádření, že toto opatření je 
v zákoně „nesystémové a je nutné rychle připravit 
novelu“. 
Takže na závěr jen smutné konstatování, že 
ačkoli se zákon nezměnil, úředníci z centrálních 
orgánů státu si udělali své vlastní nové výklady 
podle svých potřeb, stanoviska obcí k doplatku 
na bydlení budou pouze nezávazná a veškeré 
náklady státu a obcí, vložené do celého systému 
prostě tiše, ale fakticky odplynou. No a 
všeobjímající nesystémové sociální dávky 
mohou podporovat další sociálně vyloučené 
lokality. A to šlo zatím jen o malou snahu 
omezit ubytovny, přestože řadu let je problém 
na mnoha místech již daleko více v bytech, 
celých domech či sídlištích. 
 
 
Miroslav Jemelka, asistent senátora Z. Linharta



Zážitky s T-klubem 

Stejně jako v loňském roce, vyrazilo nízkoprahové 

zařízení pro děti a mládež T-klub se svými klienty na 

zážitkový pobyt. Z rozhovorů s klienty vyplynulo, že 

chtějí zopakovat stanování ve Sloupu. Stanování se 

konalo 9.-12.7.2015 a účastníci si veškeré náklady na 

dopravu, ubytování i stravu hradili sami. Kromě 

pohodového koupání u Radvaneckého rybníka, bylo 

obsahem našeho pobytu také zvýšení kompetencí 

samotných uživatelů služby a prohloubení vztahu s 

pracovníky.  

Uživatelé tedy museli sami zvládnout postavit stany, 

připravovat si stravu a také navazovat kontakty s běžnými návštěvníky kempu během bojové hry. 

Nechyběl pěší výlet, rozcvička po ránu, ani celotáborová hra. Na konci získali první tři vítězové krásné 

ceny v podobě volných vstupenek do Krásnolipského kina a na bowling (děkujeme za věnování cen městu 

Krásná Lípa a Lípa Resortu).  Pracovníci NZDM T-k 

____________________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________________ 

 

POHÁDKOVÝ LES 2015  na hřišti v HORNÍM ŠENOVĚ (směr benzínka). 

 

 

Zveme Vás na pohádkový les dne 12.9.2015 od 14,00 do 16,00 hodin. 

Start u hřiště.  Čerti, vodník, ježibaba a další bytosti se na děti těší. 

 

Co na děti čeká – krásné hřiště, pohádkové bytosti, sladkosti, soutěže, hasiči. 

Na hřišti děti najdou krásné vybavení : kolotoč, houpačky, skluzavka s domečkem, pískoviště a další. 

 

Po pohádkovém lese bude na hřišti občerstvení 

pro děti (malinovka) pro rodiče (pivo) a další. 

___________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pátek 11.9.2015 od 18 hodin 

     Zvonilka a tvor netvor 

 

 

Zvonilka a tvor Netvor je dalším ze strhujících 

dobrodružství Zvonilky a jejích vílích kamarádek. 

Veselá a talentovaná víla Chovatelka Fauna 

věří, že nelze soudit růži podle trní a že každý 

živý tvor je v jádru dobrý. A tak se spřátelí se 

záhadným tvorem, který je podle prastarých 

legend známý jako tvor Netvor. Zatímco 

Zvonilka a její vílí kamarádky nevědí, co si mají 

o záhadném zvířeti myslet, strážci Hvězdné 

roklinky, vílí Skauti, se rozhodnou magického 

tvora ulovit dřív, než přivolá na jejich společný 

domov zkázu. Fauna musí poslechnout své 

srdce a zariskovat, aby s pomocí svých vílích 

kamarádek záhadného tvora Netvora zachránila. 

animovaný / dobrodružný / fantasy / rodinný, 

USA, 2014, 76 min 

Režie: Steve Loter Herci: Ginnifer Goodwin, 

Mae Whitmanová, Rosario Dawsonová, Megan 

Hilty, Pamela Adlonová a další                 

Uběhlo přesně 20 let od chvíle, kdy jsme Lloyda 

s Harrym opustili, a změnilo se toho opravdu 

hodně - s výjimkou jejich tuposti. Když se Harry, 

který nutně potřebuje novou ledvinu, dozví, že 

kdesi, neznámo kde, žije jeho dcera, musí 

Lloyda probrat z „kómatu“, ve kterém se nachází 

od chvíle, co ho Mary odmítla, a vydat se na 

cestu, aby svou dceru požádal o pomoc. Křížem 

krážem celou Amerikou v těch nejbizarnějších 

dopravních prostředcích je jejich cesta zavádí 

do ústavu pro duševně nemocné - kam 

nepochybně patří - i na setkání těch 

nejinteligentnějších lidí světa. 

komedie, USA, 2014, 110 min., od 12 let 

Režie: Bobby Farrelly, Peter Farrelly 

Herci: Jim Carrey, Jeff Daniels, Rob Riggle, 

Laurie Holdenová, Rachel Melvinová a další 

Vstupné 50 KČ

Pátek 25.9.2015 od 18 hodin 

Návrat blbýho a blbějšího 
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